

5 Days Borneo High & Nature

5天4夜婆罗洲高原与大自然之旅



Tour Code/团号: GLT 68A

Validity till/截止日期: 31/12/2020

DAY 01 ARRIVAL - KUCHING CITY TOUR (LUNCH)

Meet upon arrival at Kuching International Airport. Then, proceed for 3 hours **Kuching City Tour**. Experience the beauty of multi-racial community and see places of interest & the essential part of Kuching includes the building of the White Rajah, (Colonial Law Court, Clock Tower, Charles Brooke Memorial, Post Office, Square Tower), bustling Chinatown, Chinese Temple, Sightseeing to Astana, Malay Village & Kuching Water Front, Kek Lapis, After tour complete; assist transfer to hotel for check in.

DAY 02 SARAWAK CULTURAL VILLAGE-CULTURAL SHOW-SEMENGGOH NATURE RESERVE - SARAWAK POTTERY FACTORY - SHOPPING TOUR(B/L/D)

Breakfast at the hotel, morning proceed to visit **SARAWAK CULTURAL VILLAGE**. Popularly known as the 'Living Museum', the Village is a showcase of a kaleidoscope of Sarawak's cultures and traditions. On arrival, you will explore the 7 authentic replicas of ethnic houses. Chinese Farm house, Malay's Stilted House, Melanau Tall House, Penan Hut as well as Longhouses of the Iban, Bidayuh and Orang Ulu. Displayed in each house are the many artifacts made by the individual dwellers. Demonstration of arts and crafts like beadwork, wood and bamboo carvings, "Pua" weaving and straw weaving can be seen while touring the Village. You will also be entertained by the **traditional dances** of the various ethnic tribes of Sarawak at the Village theatre. Lunch is provided. After Lunch, proceed to visit **SEMENGGOH NATURE RESERVE**. Upon arrival at the reserve, you will be able to catch a glimpse of the Orang Utans during their feeding time. Spot their delicate nests watch their skilful movements at the treetops and also their interesting behavior during feeding time. The guide will narrate to you the behavior, emotion and characteristics of this special primate called Orang Utan, meaning 'Man of the Forest'. Continue journey to visit **SARAWAK POTTERY FACTORY**. You will be fascinated by the delicate and creative work involves by the skillful artists. This is a chance for you to get a typical Sarawak ceramic and native handicraft or "must buy items" to bring back as a souvenir or gifts for friends, family members or personal collection. Kuching is a good destination to shop for souvenir such as woodcarvings, "Pua Kumbu" with native design and Pepper products as well. **Sarawak Bird's Nest Factory (Sinpio)** and Local Product Centre are also one of the famous souvenirs which can be found in Kuching. Dinner is provided. After dinner, transfer back to the hotel for overnight.

Day 03: Bako National Park (B/L/D)

Breakfast at the hotel, morning proceed for **BAKO NATIONAL PARK TOUR**. Situated about 37 km from Kuching City, the excursion takes about one and a half-hour by land and boat. Unlike the other parks, visitors to Bako National Park are almost guaranteed to see wildlife such as long-tailed macaques, squirrels, white bearded pigs, silver leaf monkeys, etc. You will be brought along the Teluk Paku trail. To spot the Proboscis monkey, species, which only can be found in Borneo Island, you will need to walk slowly, keep as quiet as possible, and listen out for sounds and movement along the way. In Bako National Park, you will also be able to view 7 different types of vegetations and forests from almost desert-like scrub or 'padang' to lowland dipterocarp forest. Take the trail to Teluk Pandan Kecil and you will find a lot of the carnivorous plants, pitcher plants, and you will also see the most famous rock formation at the end of the same trail. Lunch is provided. After tour, transfer back to the hotel for overnight.

Day 04: Borneo Highland Daytrip (B/L/D)

Breakfast at Hotel, after that proceed to One of the most exciting and unique eco-friendly resort developments in the region. Located within just an hour drive (60km) from Kuching city. The resort stands at the height of 1,000 meters above sea level on the Sarawak-Kalimantan border and is nestled amongst the oldest and second largest tropical rainforest in the world. The many attractions and recreational activities available at Borneo Highlands Resort are established based on concept "Back to Nature, Back to Basis". Attractions at Borneo Highlands include visits to the Kalimantan Border Lookout Point, Flower Gardens, Rabbit Park, Swan Lake and Horticulture Nursery and Organic Farm. Transfer back to your hotel after the tour.

第一天 抵达机场 - 古晋城市游 (午餐)

抵达古晋国际机场后, 由热情导游带领, 开始 3 小时的城市游。参观白拉惹建筑物 (殖民地法庭, 钟楼, 查尔斯·布鲁克纪念碑, 邮局, 方塔), 繁华的唐人街, 华人庙宇, 沙撈越博物馆, 阿斯塔那, 马来村庄, 以及古晋河滨公园。接着送往酒店入住过夜。

第二天 砂撈越文化村- 实蒙谷自然保护区- 砂撈越陶器厂- 购物游(早 / 午 / 晚)

在酒店享用早餐, 当天早上会前往到砂撈越文化村。这个村是一个展示砂撈越的文化和传统地万花筒, 通常都会被称为生活博物馆。抵达目的地后, 您会探索到七种真实版本的各种族房屋。它们包括了华人农屋, 马来人的高脚屋, 马兰诺高脚屋, 普南小屋以及伊班, 比达友和鸟鲁长屋。在这每家住宅里的许多文物都是由个别居民所提供的。在游览砂撈越文化村时, 你可以欣赏艺术示范, 串珠工艺品, 木材和竹子雕刻, "普阿"编织和稻草编织。在乡村剧场, 您也会欣赏到砂撈越各民族的传统舞蹈。午餐会在当地文化村里享用, 过后会前往到实蒙谷自然保护区。抵达目的地后, 您将可以在喂食时间观赏到猩猩的一幕。同时, 还可观赏到它们在树上走动的技巧和动作。专业的导游会讲述关于猩猩的行为, 情绪和特征, 而猩猩也被称为"森林人类"。之后前往砂撈越陶器厂。你会着迷于那有创意和艺术的艺术家的精湛陶瓷。这是一个好机会可以让您得到典型的砂撈越州和本地的陶瓷工艺品, 或"必买品"来送给亲朋好友或是个人收藏。古晋是个买手信及纪念品的好地方, 比如手工木雕, 原住民手工布料, 胡椒产品及砂撈越手工陶器。在砂撈越, 燕窝场和本地产品中心也是个买手信的著名地点, 在古晋城市均有出售。晚餐会在本地餐厅享用本地美食, 过后会被安排入宿酒店休息。

第三天 峇哥国家公园 (早 / 午 / 晚)

享用了早餐后, 将去到离古晋约 37 公里的峇哥国家公园, 峇哥国家公园, 自 1957 年成立, 是历史最悠久, 砂撈越最受欢迎的国家公园之一。距离古晋市约 37km, 使用陆路和船路用时约一个半小时。它 2728 公顷的区域为砂撈越森林和野生动物提供了完美的场所。不像其他的公园, 游览峇哥国家公园几乎可以保证看到野生动物, 如长尾猕猴, 松鼠, 白胡子野猪, 银叶猴等。总共有 17 个步道, 从 0.2 公里到 5.75 公里的距离, 你会发现, 几乎在每一个不同地方都可以探索到全新的体验。若要看见只能在婆罗洲岛中发现的长鼻猴, 你需要慢慢地走, 尽量保持安静, 并注意四周环境的声音和动作。在巴哥国家公园, 你还可以看到其中不同种类的植物, 像是低地龙脑香林。探索Pandan Kecil

第四天 婆罗洲高原一日游 (早/午/晚)

在酒店享用早餐, 然后前往该地区最令人兴奋和独特的环保度假胜地之一。距古晋市仅数小时车程 (60km)。该度假胜地地位于砂撈越-加里曼丹边境海拔 1000 米的高度, 坐落在世界上最古老和第二大的热带雨林之中。婆罗洲高原度假村的众多景点和娱乐活动都是基于 "回归自然, 回归基础" 的概念而建立的。婆罗洲高原的景点包括加里曼丹边境景点的参观, 花卉园, 兔子公园,

Day 05 Departure - Kuching Airport (Breakfast)

Breakfast at the hotel and free at leisure until time for transfer to Kuching International Airport for your departure flight.

第五天 送往机场 - 甜蜜的家 (早餐)

在酒店享用早餐, 自由活动直到退房, 前往到古晋国际机场等待航班.

INCLUDES/包含	EXCLUDES/不包含
<ul style="list-style-type: none"> 02 night's accommodation at Hotel / Resort 02 breakfast, 02 lunch & 01 dinner 02 晚酒店/度假村住宿, 02 早餐, 02 午餐 & 01 晚餐 Guided Kuching City, Sarawak Cultural Village, Semenggoh Orang Utan, Sarawak Pottery Factory & Shopping Tour. (All guided tours are included of entrance fee) 古晋市区游, 沙撈越文化村, 实蒙谷人猿, 沙撈越陶瓷厂。(导游, 行程, 入门票) Airport – Hotel / Resort – Airport returns transfer. 机场-酒店/度假村-机场接送 <p>Experienced English /B.M. speaking guide/Chinese (based on request) 有经验的英语</p>	<ul style="list-style-type: none"> Airfare & Airport Taxes/机票及机场税 Tipping for guide/driver Min.RM 5 per pax per day. (Compulsory) 司机导游小费 (最低RM5 每人/每天) Optional Tour 自费项目 Travel Insurance & Personal MISC Expenses 旅游保险及个人费用 Tourism Tax RM10 P/N (Foreigner only)

HOTEL/酒店	ROOM/房间	30 above	21 - 29	15 - 20	10 - 14	06 - 09	04 - 05	SINGLE SUPP 单人房
Pine Garden Hotel / 56 Hotel 酒店 3* (Superior/上等房)	TWIN/双人	1369	1409	1429	1459	1489	1519	559
	TRIPLE/三人	1359	1399	1419	1449	1479	1509	
Abell Hotel 艾贝尔酒店 / The Lime Tree Hotel/ Meritin Hotel 菩提树酒店 3* Lot10 Hotel 酒店	TWIN/双人	1455	1465	1480	1505	1525	1549	619
	TRIPLE/三人	1449	1455	1470	1495	1515	1539	
Harbour View Hotel / Imperial Riverbank/Hock Lee Hotel 港景酒店 3* (Standard/标准房)	TWIN/双人	1505	1515	1540	1555	1565	1585	649
	TRIPLE/三人	1495	1505	1530	1549	1555	1575	
Ariva Gateway 夜门 / Citadines 馨乐庭 / (Standard/标准房)	TWIN/双人	1525	1549	1565	1575	1599	1609	659
	TRIPLE/三人	1515	1539	1555	1565	1589	1599	
Grand Margherita/Merdeka Palace Hotel/Imperial 玛格丽达大酒店 (Standard/Superior)	TWIN/双人	1555	1575	1585	1605	1630	1649	719
	TRIPLE/三人	1549	1565	1575	1595	1620	1639	
The Waterfront Hotel / Riverside Majestic 河畔华光 5* (Superior/上等房)	TWIN/双人	1605	1620	1640	1655	1675	1695	749
	TRIPLE/三人	1595	1610	1630	1645	1665	1685	
Hilton Kuching 希尔顿 5* (Standard/上等)	TWIN/双人	1775	1795	1805	1825	1839	1849	759
	TRIPLE/三人	1765	1785	1795	1815	1829	1839	



REMARKS/备注

Child rate/小孩价钱:

- | | |
|---|------------------------|
| ✓ Child with ½ share twin room @ 100% of adult rate | ✓ 儿童和大人共享房间 @ 100% 成人费 |
| ✓ Child with extra bed @ 95% of adult rate | ✓ 儿童加床 @ 95% 成人费 |
| ✓ Child without bed @ 85% of adult rate | ✓ 儿童不占床 @ 85% 成人费 |
| ✓ Child Ages range from 3- 11 yrs | ✓ 儿童年龄范围为 3-11 岁 |

: Strictly for All Market

: Price based on per person (Ringgit Malaysia)

: Sequence of the tour is subject to change.

: Surcharges & Peak Season subject to change without prior notice.

: S.O.T. = Suggest Optional Tour is chargeable accordingly to the tour tariff).

: Peak season surcharge during New Year 1st January, Labour Day 1st May, Hari Raya Puasa 1st. and 2nd Day, Gawai Dayak 1st. and 2nd June, Christmas 25th December RM50 per person per day.

: Peak season surcharge during Chinese New Year RM80 per person per day. (25th-27th Feb 2020)

: Hotel's Peak season apply to;

- ③ 3* Abell, The Lime Tree, M hotel, Harbour View S/C RM30P/N (9th-12th July 2020)
- ③ 3* Imperial Riverbank S/C RM50P/N (10th-12th July,2020) (Dragon Boat/Regatta Oct/November 2020 date subject to change)
- ③ 4*Grand Margherita, Ariva Gateway, Citadines, S/C RM40P/N (9th-12th July 2020)
- ③ 5* Hilton, Riverside Majestic, Waterfront Hotel S/C RM50P/N (9th-12th July 2020) (Kuching Marathon 15-16 Augusts 2020)
- ③ Close out date for Damai Beach resort (RWMF 8th-12th July, Hari Raya 1st& 2nd day, Gawai 1st& 2nd day, Chinese New Year 1st& 2nd day)

[Click here to Submit Enquiry](#)

(GL - 09/03/2020)